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Protokół z posiedzenia nr II Rady Dzielnicy Czechów Południowy  

w dniu 10 maja 2019 roku 

 

Miejsce posiedzenia: Siedziba Rady Dzielnicy Czechów Południowy Lublin ul. Kurantowa 4/139 

Godzina rozpoczęcia posiedzenia: 17.05 

Przewodnicząca obrad: Elżbieta Boczkowska 

Protokolant obrad: Piotr Sidor 

Ad. 1  

Posiedzenie rozpoczęło się o 17.05 rozpoczęła je Przewodnicząca Rady Dzielnicy Czechów 
Południowy pani Elżbieta Boczkowska. 

W momencie rozpoczęcia posiedzenia obecnych było 15 członków Rady Dzielnicy Czechów 
Południowy 

Lista obecności członków Rady Dzielnicy Czechów Południowy jest dołączona do protokołu, jako załącznik nr 1 

Przewodnicząca przywitała wszystkich Członków Rady Dzielnicy oraz obecnego na posiedzeniu 
Przewodniczącego Zarządu Dzielnicy Czechów Południowy kadencji 2015-2019 Pana Macieja 
Kowalczyka. 

Przewodnicząca zwróciła się z pytaniem do członków Rady Dzielnicy czy mają uwagi do porządku, 
jako, że uwag nikt nie zgłosił następnie porządek został poddany pod głosowanie.  

Porządek II posiedzenia Rady Dzielnicy Czechów Południowy został przyjęty jednomyślnie. 

Porządek II posiedzenia Rady Dzielnicy Czechów Południowy jest dołączony do protokołu, jako załącznik nr 2 

 

Ad. 2-3  

Przewodnicząca odczytała protokół z I posiedzenia Rady Dzielnicy Czechów Południowy, po czym 
poddała go pod głosowanie w celu zatwierdzenia. Protokół został przyjęty jednomyślnie. 

Ad. 4  

Przewodnicząca Rady odczytała rotę ślubowania, po czym ślubowanie złożyła Członkini Rady Dzielnicy 
Czechów Południowy Pani Magdalena Kędzierska. 

Ad. 5  

Przewodnicząca Rady zwróciła się z prośbą o zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego Zarządu 
Dzielnicy Czechów Południowy, po czym zgłosiła kandydaturę członka Rady Dzielnicy Czechów 
Południowy Pana Pawła Mamińskiego. Członek Rady Dzielnicy Czechów Południowy Pan Andrzej 
Filipowicz zgłosił kandydaturę członka Rady Dzielnicy Czechów Południowy Pana Jakuba Łukasika. 



Przewodnicząca Rady Dzielnicy zwróciła się z pytaniem do zgłoszonych kandydatów czy wyrażają 
zgodę na kandydowanie. Ich odpowiedź była twierdząca. 

Do komisji skrutacyjnej zgłosili się następujący członkowie Rady Dzielnicy Pani Luiza Chodun-Grabska, 
Pani Katarzyna Dudziak oraz Jan Tymejczuk. Następnie Przewodnicząca Rady poddała kandydatury 
pod głosowanie, wybór został zatwierdzony jednomyślnie. 

 

Członek Rady Dzielnicy Pan Andrzej Filipowicz zwrócił się z prośbą o możliwość zadawania pytań 
kandydatom.  

 

Jako pierwszy pytania zadawał Pan Andrzej Filipowicz. Pierwsze pytanie skierował do Pana Pawła 
Mamińskiego, jaka była przyczyna przy wyborach poprzedniej kadencji dorzucenia przez pana 
osobiście głosów, a następnie zgłoszenia uwagi i wniosku o unieważnienie wyborów 
przeprowadzonych w oparciu o tenże incydent. Kandydat Pan Paweł Mamiński poprosił Pana 
Filipowicza o dodatkowe wyjaśnienia swojego pytania.  

Pan Andrzej Filipowicz powiedział, że wybieramy osobę najważniejszą, jeśli chodzi procedowanie 
spraw dzielnicy, osobę, która będzie na swoich barkach dźwigać pełną odpowiedzialność za kontakty 
z miastem, za procedowanie przy podjętych przez nas decyzjach, dodał, że mamy prawo pytać. W 
kolejnej części swojej wypowiedzi powiedział, że 4 lata temu Pan Paweł Mamiński podczas wyborów 
władz dzielnicy wrzucił nieważny głos.  

Pan Paweł Mamiński powiedział, że to jest oszczerstwo i dobrze, że to jest nagrywane i nie pamięta 
by coś takiego zrobił i zagroził Panu Andrzejowi Filipowiczowi procesem sądowym.  

 

Pan Andrzej Filipowicz zapytał Przewodniczącą Rady Dzielnicy czy może kontynuować formułowanie 
pytania Przewodnicząca Rady Dzielnicy powiedziała, że nie, jednak Pan Andrzej Filipowicz w dalszym 
ciągu kontynuował swoją wypowiedź. dodał, że Pan Paweł Mamiński zgłosił w Urzędzie Miasta Lublin 
w wydziale samorządności, że w trakcie wyborów doszło do złamania ordynacji wyborczej poprzez 
nieważny głos i na tej podstawie, jako ówczesny Przewodniczący Rady składał bardzo szerokie 
wyjaśnienia jak możliwa była sytuacja, w której doszło do tego incydentu. Dodał, że dzięki nagraniu 
Wydział Samorządności uznał, że te wyjaśnienia są wystarczające żeby jednak nie unieważniać 
przeprowadzonych wtedy wyborów.  

Pan Paweł Mamiński powiedział, że Pan Andrzej Filipowicz go oskarżył, że dokonał fałszerstwa.  

Następnie Pan Andrzej Filipowicz zadał pytanie drugiemu kandydatowi Panu Jakubowi Łukasikowi o 
dotychczasowe doświadczenia pracy społecznej. Najpierw kandydat Pan Jakub Łukasik przedstawił 
się, powiedział, że jest studentem, działał aktywnie w Młodzieżowej Radzie Miasta, reprezentował 
Polskę na Europejskim Parlamencie Dzieci i Młodzieży, dodatkowo jest wolontariuszem, dodał, że 
Rada Dzielnicy to dobre miejsce by próbować stworzyć mała ojczyznę lepszą, i wyraził nadzieję, że 
uda się wspólnie osiągnąć jakieś działania i niekoniecznie się kłócić.  

 

Pani Magdalena Kędzierska zapytała Pana Jakuba Łukasika, z jakiego jest osiedla. Kandydat 
odpowiedział, że z Czechowa Południowego, Pani Magdalena dodała, że to nazwa dzielnicy i dalej 
dopytywała, z jakiego osiedla, Pan Łukasik powiedział, że zależy, bo to jest Śródmieście, Pan Piotr 



Sidor powiedział, że byłaby to Wieniawa. Pan Jakub Łukasik powiedział, że jest z obwodu między 
Kompozytorów Polskich, Smorawińskiego, a Szeligowskiego.  Wiceprzewodnicząca Rady Pani 
Wiesława Franus ponowiła pytanie o to, z jakiego osiedla kandydował Pan Jakub Łukasik na to on 
odpowiedział, że kandydował z ulicy Organowej.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Pan Tomasz Kulig powiedział, że 4 lata temu Rada Dzielnicy miała w 
Zarządzie studenta, który przez niecałe dwa lata działał i nie spełnił swojego zadania i później go nie 
było przez następne 2 lata, jako członek Rady Dzielnicy następnie zadał pytanie Panu Jakubowi 
Łukasikowi czy zdaje sobie sprawę z zadania, jakie na niego czeka gdyż przykładem negatywnym 
ostatniej kadencji Rady było bardzo nieładnie, oczywiście demokracja zwycięża, głosy zwyciężają i czy 
zdaje sobie sprawę z odpowiedzialności. Pan Jakub Łukasik odpowiedział, że zdaje sobie sprawę z 
odpowiedzialności i przyznaje, że chciałby by się, jako wspólnota wspierać i on, jako młody człowiek, 
jeśli będzie miał okazję to się nauczy, jeśli państwo stwierdzą, że się nie nadaje to nie zostanie 
wybrany.  

 

Pani Halina Balak powiedziała, że funkcja Przewodniczącego Zarządu to bardzo odpowiedzialna i 
praktycznie wielokrotnie zbiega się ze sprawami gospodarczymi, reprezentacyjnymi jak również 
czasem wolnym, następnie zadała pytanie Panu Jakubowi Łukasikowi na ile orientuje sie kandydat w 
sprawach gospodarczych, bo takowe będą, oraz na ile kandydat dysponuje czasem wolnym, aby 
pełnić tę funkcję. Pan Jakub Łukasik odpowiedział, że to jest słuszna uwaga, jest młody, a jego życie 
jest dynamiczne, dodał, że jeśli członkowie Rady będą uważali, że jest osobą, która nie jest w stanie 
sobie poradzić z tym zadaniem po prostu zostanie niewybrany i dodał, że zależy mu, jeśli będzie taka 
możliwość by się tego wszystkiego uczyć, jeśli nie, jako Przewodniczący Zarządu to, jako członek 
Zarządu, dodał, że jest otwarty i nie ma ochoty na rywalizację i chciałby działać wspólnie.  

 

Przewodnicząca Rady zakończyła dyskusję w tym temacie. 

Około godziny 17.15 na posiedzenie przybył członek Rady Dzielnicy Czechów Południowy Pan Kamil 
Turek  

Od tej chwili na posiedzeniu obecnych było 16 członków Rady Dzielnicy. 

Około 17.20 na posiedzenie przybyła członkini Rady Dzielnicy Czechów Południowy Pani Barbara 
Sidor.  

Od tej chwili na posiedzeniu obecnych było 17 członków Rady Dzielnicy.  

Komisja skrutacyjna przygotowała karty do głosowania, po czym członkowie Rady Dzielnicy przystąpili 
do głosowania. Po zebraniu kart i podliczeniu głosów przewodnicząca komisji skrutacyjnej podała 
wyniki wyborów.  

W głosowaniu tajnym głosowało 17 członków Rady Dzielnicy, jednak z powodu głosu nieważnego 
Komisja Skrutacyjna postanowiła unieważnić głosowanie, a całą procedurę przeprowadzić ponownie.  

Po ponownym przygotowaniu kart i ich rozdaniu członkowie Rady Dzielnicy rozpoczęli głosowanie a 
po jego zakończeniu Komisja Skrutacyjna zebrała głosy do urny, po czym udała się na podliczenie 
głosów.  



Po przeliczeniu głosów Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej odczytała wyniki głosowania tajnego w 
wyniku, którego Pan Paweł Mamiński uzyskał 9 głosów natomiast Pan Jakub Łukasik uzyskał 8 głosów, 
wobec czego na Przewodniczącego Zarządu Dzielnicy Czechów Południowy wybrany został Pan Paweł 
Mamiński. 

Protokół z wyboru Przewodniczącego Zarządu jest dołączony do protokołu, jako załącznik nr 3 

Ad. 6  

Przewodnicząca Rady Dzielnicy zwróciła się z prośbą do członków Rady Dzielnicy o zgłaszanie 
kandydatur na Zastępcę Przewodniczącego Zarządu Dzielnicy Czechów Południowy 

Piotr Sidor zgłosił Panią Halinę Balak, natomiast Pani Katarzyna Dudziak zgłosiła kandydaturę Pana 
Jakuba Łukasika. 

Przewodnicząca Rady Dzielnicy zwróciła się z pytaniem do zgłoszonych kandydatów czy wyrażają 
zgodę na kandydowanie. Ich odpowiedź była twierdząca. 

W międzyczasie odbyło się protokolarne przekazanie dokumentacji Zarządu Dzielnicy oraz siedziby 
Rady Dzielnicy ustępującego Przewodniczącego Zarządu Dzielnicy Czechów Południowy kadencji 2015 
– 2019 Pana Macieja Kowalczyka na ręce nowo wybranego Przewodniczącego Zarządu Dzielnicy 
Czechów Południowy Pana Pawła Mamińskiego.  

Komisja skrutacyjna przygotowała karty do głosowania, po czym członkowie Rady Dzielnicy przystąpili 
do głosowania. Po zebraniu kart i podliczeniu głosów przewodnicząca komisji skrutacyjnej podała 
wyniki wyborów. W głosowaniu tajnym Pani Halina Balak uzyskała 9 głosów, natomiast Pan Jakub 
Łukasik 8 głosów, wobec czego na Zastępcę Przewodniczącego Zarządu Dzielnicy Czechów 
Południowy wybrana została Pani Halina Balak.  

Protokół z wyboru Zastępcy Przewodniczącego Zarządu jest dołączony do protokołu, jako załącznik nr 4 

 

Ad. 7  

Przewodnicząca Rady Dzielnicy zwróciła się z prośbą do członków Rady Dzielnicy o zgłaszanie 
kandydatur na Sekretarza Zarządu Dzielnicy Czechów Południowy. Pani Halina Balak zgłosiła Piotra 
Sidora, natomiast Pan Andrzej Filipowicz zgłosił Panią Katarzynę Dudziak. Przewodnicząca Rady 
Dzielnicy zwróciła się z pytaniem do zgłoszonych kandydatów czy wyrażają zgodę na kandydowanie. 
Ich odpowiedź była twierdząca. 

W związku z tym, iż Pani Katarzyna Dudziak była członkiem i przewodniczącą Komisji Skrutacyjnej jej 
miejsce zastąpił Pan Jakub Łukasik. Członkowie Rady Dzielnicy zatwierdzili kandydaturę pana Jakuba 
Łukasika do składu komisji skrutacyjnej jednomyślnie.  

Komisja skrutacyjna przygotowała karty do głosowania, po czym członkowie Rady Dzielnicy przystąpili 
do głosowania. Po zebraniu kart i podliczeniu głosów przewodnicząca komisji skrutacyjnej Pani Luiza 
Chodun-Grabska podała wyniki wyborów. W głosowaniu tajnym Pan Piotr Sidor uzyskał 8 głosów, 
natomiast Pani Katarzyna Dudziak 7, oddane zostały 2 głosy nieważne, wobec czego na Sekretarza 
Zarządu Dzielnicy Czechów Południowy wybrany został Pan Piotr Sidor.   

Protokół z wyboru Sekretarza Zarządu jest dołączony do protokołu, jako załącznik nr 5 

 

Ad. 8  



Przewodnicząca Rady Dzielnicy zwróciła się z prośbą do członków Rady Dzielnicy o zgłaszanie 
kandydatur na Członków Zarządu Dzielnicy Czechów Południowy. 

Wiceprzewodnicząca Rady Dzielnicy Czechów Południowy Pani Wiesława Franus zgłosiła Pana 
Michała Przepiórkę, Katarzynę Dudziak, Jana Tymejczuka oraz Jakuba Łukasika. W związku z tym, iż 
Pan Jakub Łukasik oraz Pan Jan Tymejczuk byli członkami Komisji Skrutacyjnej ich miejsce zajęli Pan 
Paweł Mamiński oraz Pan Tomasz Kulig. Ich wybór został zatwierdzony jednomyślnie.  

Komisja skrutacyjna przygotowała karty do głosowania, po czym członkowie Rady Dzielnicy przystąpili 
do głosowania. Po zebraniu kart i podliczeniu głosów przewodnicząca komisji skrutacyjnej Pani Luiza 
Chodun-Grabska podała wyniki wyborów. W głosowaniu tajnym, Pani Katarzyna Dudziak uzyskała 13 
głosów za, 1 glos sprzeciwu, 1 głos wstrzymujący, Pan Jakub Łukasik 13 głosów za, 1 przeciwko, Pan 
Michał Przepiórka 14 głosów za, a Pan Jan Tymejczuk otrzymał 13 głosów za i 1 wstrzymujący. Wobec 
czego na członków Zarządu Dzielnicy Czechów Południowy zostali wybrani: 

Pani Katarzyna Dudziak, Pan Jakub Łukasik, Pan Michał Przepiórka oraz Pan Jan Tymejczuk.  

Protokół z wyboru Członków Zarządu Dzielnicy Czechów Południowy jest dołączony do protokołu, jako załącznik nr 6 

 

Ad. 9  

Przewodnicząca Rady Dzielnicy zaproponowała 3 osobową komisję, po czym wniosek został poddany 
pod głosowanie i przyjęty jednomyślnie.  

 

 

Ad. 10  

Na członków Komisji Rewizyjnej zgłoszone zostały kandydatury  

Pani Magdaleny Kędzierskiej, Pani Luizy Chodun-Grabskiej oraz Pana Michała Chodkowskiego. 
Przewodnicząca Rady Dzielnicy zwróciła się z pytaniem do zgłoszonych kandydatów czy wyrażają 
zgodę na kandydowanie. Ich odpowiedź była twierdząca. 

Członek Rady Dzielnicy Pan Andrzej Filipowicz zwrócił się z wnioskiem formalnym o zamknięcie listy 
kandydatów, po czym Przewodnicząca Rady poddała wniosek pod głosowanie, wniosek został 
zatwierdzony jednomyślnie.  

Następnie odbyło się pasmo głosowań na członków Komisji Rewizyjnej.  

Przewodnicząca Rady odczytywała nazwiska kandydatów, po czym odbywały się głosowania.  

I. W głosowaniu na Panią Magdalena Kędzierską oddano 16 głosów za przy 1 głosie 
wstrzymującym 

II. W głosowaniu na Panią Luizę Chodun-Grabską oddano 16 głosów za przy 1 
wstrzymującym 

III. W głosowaniu na Pana Michała Chodkowskiego oddano 15 głosów za przy 2 głosach 
wstrzymujących.  

Około 19.20 nastąpiła przerwa by Komisja Rewizyjna ukonstytuowała się.  



Jednak niewybrany został spośród członków Komisji Rewizyjnej Przewodniczący, więc niezbędne było 
przeprowadzenie głosowania na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej.  

Pan Michał Chodkowski zgłosił wniosek formalny o utajnienie głosowania.  Przewodnicząca Rady 
Dzielnicy poddała wniosek pod głosowanie, który został zatwierdzony jednomyślnie.  

W związku z tym, że w składzie komisji skrutacyjnej znajdowała się Pani Luiza, Chodun-Grabska, która 
jest kandydatką na Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej niezbędne było uzupełnienie składu komisji.  

Do komisji skrutacyjnej dołączyła Pani Katarzyna Dudziak, członkowie Rady Dzielnicy wybrali ją 
jednomyślnie.  

Komisja skrutacyjna przygotowała karty do głosowania, po czym członkowie Rady Dzielnicy przystąpili 
do głosowania. Po zebraniu kart i podliczeniu głosów przewodnicząca komisji skrutacyjnej Pani 
Katarzyna Dudziak podała wyniki wyborów. W głosowaniu tajnym Pan Luiza Chodun-Grabska 
uzyskała 4 głosy, Pan Michał Chodkowski uzyskał 4 głosy, natomiast Pani Magdalena Kędzierska 
uzyskała 9 głosów. Wobec czego Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej została Pani Magdalena 
Kędzierska.  

Protokół z wyboru Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej jest dołączony do protokołu, jako załącznik nr 7 

Posiedzenie opuściła Pani Barbara Sidor, od tej pory na posiedzeniu obecnych było 16 członków Rady 
Dzielnicy Czechów Południowy. 

 

Ad. 11  

Przewodnicząca Rady Dzielnicy odczytała pismo z Urzędu Miasta odnośnie prowadzenia strony 
internetowej Rady i poprosiła o zgłaszanie się osób chętnych. Zgłosił się Pan Michał Chodkowski i 
zastrzegł, że jeśli nie będzie w stanie sobie z tym poradzić to zrezygnuje. Członek Rady Dzielnicy Pan 
Piotr Sidor, że najpierw odbędzie się szkolenie i prowadzenie strony jest proste i może liczyć na jego 
pomoc w tej kwestii.  

 

Przewodnicząca Rady Dzielnicy poinformowała, że otrzymała pismo do Rady dzielnicy od Pana 
Januarego Kierszyńskiego z rady osiedla Moniuszki SM Czechów z prośbą o zagospodarowanie 
skweru na osiedlu Wieniawskiego.  
 
Wniosek został dołączony, jako załącznik nr 8 protokołu.  
 
Po odczytaniu pisma rozpoczęła się dyskusja nt wniosku.  
 
Członek Rady Dzielnicy Pan Andrzej Filipowicz złożył wniosek formalny, aby zobowiązać Zarząd 
Dzielnicy do podtrzymywania inicjatywy w sprawie zabudowy placu przy ul. Braci Wieniawskich, 
Przewodnicząca Rady Dzielnicy poddała wniosek pod głosowanie. Wniosek został przyjęty 
jednomyślnie. 
 
Następnie Pan Andrzej Filipowicz złożył wniosek formalny, aby zobowiązać Zarząd Dzielnicy do zajęcia 
się sprawą Domu Opieki, dodał, że można się zająć ta sprawą w tym bardziej, że takie uchwały były 
podejmowane w poprzedniej kadencji.  Przewodnicząca Rady powiedziała, że musi ten wniosek 
poddać pod głosowanie, następnie w odpowiedzi do słów Pana Andrzeja Filipowicza poprosiła o głos 
Pani Halina Balak i powiedziała, że Pan January Kierszyński  był inicjatorem budowania domu opieki 
komercyjnej, w programie wyborczym samorządu miejskiego jest budowa domu opieki, pod 



warunkiem, że znajdą się na to środki na ten cel, dodała, że nie ma możliwości wybudowania domu 
komercyjnego, o którym mówi Pan January Kierszyński i o który wnioskował Pan Woch. Pan Andrzej 
Filipowicz dodał, że jest ciągłość władzy i w poprzedniej kadencji była przyjęta uchwała w dwóch 
kwestiach, pierwsza dotyczyła górek czechowskich, a druga budowy domu opieki.  
 
Przewodnicząca Rady Dzielnicy Pani Elżbieta Boczkowska zaproponowała, aby całe pismo  otrzymane 
od Pana Januarego Kierszyńskiego przekazać Zarządowi i zobowiązać Zarząd do pracy nad tym 
wnioskiem oraz, aby na następnym posiedzeniu odpowiedział jak ten wniosek może być 
zrealizowany. Następnie Przewodnicząca Rady zwróciła się z prośbą do członków Rady Dzielnicy z 
wnioskiem o przekazanie pisma Pana Januarego Kierszyńskiego Zarządowi oraz upoważnienie 
Zarządu, aby zajął się sprawami zawartymi we wniosku. Wniosek został przyjęty jednomyślnie.  
 
Podczas posiedzenia ustalono wspólnie termin następnego posiedzenia Rady Dzielnicy Czechów 
Południowy na 31 maja 2019 roku o godzinie 17.30. 
 

Członek Rady Dzielnicy Pan Michał Chodkowski zwrócił się z prośbą, aby ustalić oficjalny środek 
komunikacji z członkami Rady, dodał, iż takie uchwały zostały podejmowane w innych Radach 
Dzielnicy na I posiedzeniu i wtedy nie byłoby problemów związanych z wysyłaniem zawiadomień. 
Przewodnicząca Rady Dzielnicy Pani Elżbieta Boczkowska odpowiedziała, że na I posiedzenie Rada 
Miasta jest zobowiązana do powiadomienia, dodała, że w poprzedniej kadencji o posiedzeniach 
członkowie Rady Dzielnicy informowani byli mailem, a osoby, które maila nie posiadają podają swój 
numer telefonu. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Dzielnicy Pan Tomasz Kulig poprosił Przewodniczącego Zarządu, aby do 31 
maja sprawdzić jak i ile środków jest wykorzystanych z rezerwy celowej. 

 

Członek Rady Dzielnicy Pan Andrzej Filipowicz poprosił o wyjaśnienia, jakie są podejmowane działania 
i dlaczego nie została poinformowana Rada Dzielnicy a informacja pojawia się w przestrzeni 
publicznej o spotkaniu konsultacyjnym. Dlaczego Rada Dzielnicy nie została poinformowana o tym 
spotkaniu.  

Członkini Rady Dzielnicy Pani Halina Balak powiedziała, że to jest konsultacja wstępnego projektu z 
pieniędzy z rezerwy celowej, które przeznaczone zostały na zorganizowanie skweru i będzie 
przedstawiony projekt, a informacje o spotkaniu konsultacyjnym wysyłała administracja osiedla im. 
Karłowicza tak po prostu napisali. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż konieczne będzie głosowanie nad uchwałami 
stwierdzającymi dokonanie wyboru Zarządu oraz Komisji Skrutacyjnej.  

Następne odbył się blok głosowań.  

• Uchwała nr 1/II/2019 załącznik nr 9 

Stwierdzenie wyboru Przewodniczącego Zarządu – głosowanie jednomyślne 

• Uchwała nr 2/II/2019 załącznik nr 10 

Stwierdzenie wyboru Wiceprzewodniczącej Zarządu – glosowanie jednomyślne 

• Uchwała nr 3/II/2019 załącznik nr 11 



Stwierdzenie wyboru Sekretarza Zarządu – głosowanie jednomyślne 

• Uchwała nr 4/II/2019 załącznik nr 12 

Stwierdzenie wyboru Członków Zarządu – głosowanie jednomyślne 

• Uchwała nr 5/II/2019 załącznik nr 13 

Ustalenie liczby członków Komisji Rewizyjnej – głosowanie jednomyślne 

• Uchwała nr 6/II/2019 załącznik nr 14 

W spawie powołania Komisji Rewizyjnej – głosowanie jednomyślne 

• Uchwała nr 7/II/2019 załącznik nr 15 

Stwierdzenie wyboru Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej – głosowanie jednomyślne.  

 

Przewodnicząca Rady Dzielnicy stwierdziła wyczerpanie porządku posiedzenia Rady i zamknęła 
posiedzenie Rady Dzielnicy Czechów Południowy o godzinie 20.20 

 

 

Podpis sporządzającego protokół: 

……………………………………………………. 

Protokół zatwierdzony w dniu…………………………… 

 

 

Przewodnicząca Rady Dzielnicy Czechów Połudnowy 

………………………………………………………………………………… 

 

 

 

 

 

 

 

 


